
 

 
 

Vragen CDA m.b.t. Raadsvoorstel ‘Marktverordening 2019’ 
 

Vraag 1: 

Op basis van welke argumenten is het ventverbod opgenomen in de nieuwe marktverordening? Of 

hoe kwam deze terug in de verordening van 2015 waardoor hij niet te handhaven was? 

 

Vraag 2: 

Kunt u een uitleg geven bij de onder artikel 3.2 genoemde uitzondering op dit ventverbod? 

 

Vraag 3: 

Hoe staan de exploitanten op de wachtlijst ten opzichte van de verandering van 

toewijzingsprocedure? En, wordt er aan hun positie nog op enerlei manier aandacht besteed? 

(Hebben zij nog voordeel aan het ‘al jaren op de lijst staan’?) 

 

Vraag 4: 

Uit welke leden bestaat de huidige marktcommissie? 

 

Vraag 5: 

In de marktverordening van 2015 valt te lezen dat er niet meer dan 1,5 uur van te voren gestart mag 

worden met de opbouw. In het raadsvoorstel voor 2019 staat echter dat er nu om 8 uur gestart 

wordt (i.p.v. half 10). Waar komt dit verschil vandaan? En, waarom wordt deze opbouwtijd voor de 

nieuwe verordening verlengt tot 2,5 uur? Op papier wordt de overlast van de markt dat in totaal 2 

uur vervroegd. 


